
Plats: Begrunda  
 Protokoll höstmöte 181004 
 
1. Mötet öppnas  
 
2. Val av ordförande 
 
Tobias Jönberg väljs som ordförande förmötet  
 
3. Val av sekreterare 
 
 Ulrika von Sivers väljs till sekreterare för mötet  
 
4. Upprättande av röstlängd  
 
Vid behov 
 
5. Val av justerare 
 
Linda Fält och Ola Sennehed justerar protokollet jämte ordförande.  
  
6. Dagordning godkänns 
 
7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst  
 
8. Fastställande av årsavgifter  
 
Svenska ridsportförbundet kommer höja sina avgifter med 25kr. Till följd av det höjer Växjöortens 
fältrittklubb höjer sina medlemsavgifter 25kr/medlem från 2019-01-01. 
Senior 375kr 
Junior 275kr 
Familj 900kr 
Anläggningskort oförändrat, 1500kr/ryttare, familj 1800kr. 
 
9. Styrelsens förslag till verksamhetsplan 
  
Ordförande och ansvariga för respektive enhet inom styrelsen läser upp sina förslag för 
verksamhetsplan för 2019.  
Frågor från medlemmar angående nya anläggningen som planeras om klubben beviljas lån från 
kommunen. Slutgiltigt beslut från kommunen tas under oktober månad. Ola svarar på frågor och 
berättar hur styrelsen i fastighetsbolaget tillsätts samt om uppbyggnad och tänkt upplägg. Många 
frågor är ännu inte besvarade. Det finns förslag på fyra namn som ska sitta i fastighetsbolagets 
styrelse Jan Sandberg, Lars Nilsson, Ola Sennehed och Tobias Jönberg, utan rösträtt sitter Pernilla 



Berglund som representant från verksamheten. Reaktioner då det inte är någon kvinna med bland 
förslagen. Tre kvinnor är tillfrågade, samtliga har tackat nej till uppdrag i den blivande styrelsen. Vid 
uppstart vill man ha en liten styrelse för att kunna nå korta beslutsvägar. Önskemål från medlemmar 
att det finns transparens från styrelsen. Viktigt med information och hur arbetet fortskrider och vad 
som händer i processen med nya anläggningen och fastighetsbolaget. 
 
Överlag behöver styrelsen och verksamheten bli bättre när det gäller kommunikation till 
medlemmarna. Diskussion förs om vilka informationskanaler som ska användas för att nå flest 
medlemmar. Förslag att anslag från verksamheten/styrelsen sätts på anslagstavlan i förrummet.  
Beslut fattas att hemsidan ska vara informationskanal till medlemmar från styrelsen. Det skapas en 
flik ”senaste nytt från styrelsen” där löpande uppdatering sker. 
 
Önskemål om fler dressyrtävlingar. Olivia har ansvar för dressyrtävlingar, hon tar gärna emot hjälp 
om fler vill engagera sig. Lotta A kontaktar Ulrika Lönn om det finns intresse att hjälpa till. 
 
Hur ska vi få våra medlemmar att hjälpa till på anläggningen och tävlingar? Kan vi använda 
ridskoleverksamheten? Förslag att ridskoleelever har obligatoriska pass under terminerna, alla ska 
vid terminsstart få besked om vilket datum de ska vara till hjälp på anläggningen/tävling. Viktigt att vi 
går ut med information att utan hästvana finns det andra arbetsuppgifter. 
 
Budgetgenomgång: 
Föreningen har god ekonomi, tävlingar är en viktig inkomst till föreningen. 
Budget för 2019 är lagd i stort sätt på samma sätt som 2018. 
Budgeten godkänns efter att arbetsgivaravgiften justeras. 
Budget 2019 bilaga 1. 
 
10. Info om arena bolag och bildande av AB 
 
Ola informerar om hur bolaget kommer bildas vid et beviljat lån från kommunen 
Lars förklarar förutsättningar för hur anläggen kommer drivas. Växjöortens Fältrittklubb kommer vara 
100 % ägare av bolaget. Bolaget kommer sköta all drift och arbete på anläggningen. Lars visar förslag 
på skiss till området där anläggningen planeras. Synpunkter och idéer mottages gärna av 
medlemmarna. 
 
Den befintliga anläggningen är i stort behov av renovering och upprustning. Ägare Posse är positiv till 
renovering men föreningen måste komma med förslag på vad som behöver göras och prioriteras. 
Det är sex år kvar på arrendet av anläggningen vilket planeras förlängas. 
 
10. Övriga frågor  
 
Inga övriga frågor. 
 
11. Mötet avslutas 
 
 
 
 

Justerare    Justerare 


